
Provincie Flevoland

2. Zo ja, welk proces en welke termijn heeft GS voor ogen voor het opstellen van een nieuwe visie?

Antwoord: Aan WUR is gevraagd om een actualisatie van de gegevens die zijn gebruikt voor de 
studie "Toekomstperspectief agrosector Flevoland" uit 2015. Deze gegevens verwachten wij 
binnenkort en kunnen benut worden om trends en ontwikkelingen in beeld te brengen die weer 
van invloed kunnen zijn op de visievorming.
U heeft daarnaast een motie ingediend om te verkennen of een agrarische hoofd structuur een 
nuttig instrument kan zijn voor Flevoland. De Agro Expert Raad Flevoland heeft daarom een advies 
voorbereid, waarin handvatten worden gegeven voor ruimtelijke keuzes. Op 6 juli (uitgesteld van 12 
mei) gaat de voorzitter van de Agro Expert Raad, Krijn Poppe, u informeren over dit advies. Krijn 
Poppe is lid van de Raad voor de Leefomgeving en Infrastructuur en adviseert de EU over 
landbouwbeleid. Daarna zullen we u informeren over de voor- en nadelen van een agrarische 
hoofd structuur.

Antwoord: Provinciale Staten bepalen of, en in welke mate, de Omgevingsvisie wordt geactualiseerd 
en welke randvoorwaarden zij meegeeft voor de uitvoering daarvan. Als u besluit tot actualisatie, 
dan gaan wij aan de slag om een integrale visie voor Flevoland op te stellen. Er is alle aanleiding 
om de toekomst van de landbouw expliciet in die visie mee te nemen, gezien de transitie in de 
landbouw én gezien de veelheid aan opgaven die in het landelijk gebied moeten worden opgelost.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van de WD over (vervolgvragen) onderzoek 
Agrosector Flevoland, ingediend op 11 april 2022, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 10 mei 2022 (2954176).

Antwoord: Voor het opstellen van proces en planning van de evt. actualisatie van de 
omgevingsvisie zijn wij samen in gesprek. Daarbij vragen wij u om de ontwikkelingen mee te nemen 
die wij u tijdens het werkbezoek aan Food Forum hebben toegelicht. U heeft daar kennis kunnen 
nemen van de ontwikkeling van 3 initiatieven die het mogelijk maken om de huidige aanpak van 
Landbouw Meerdere Smaken te kunnen opschalen. Dat zijn:

De ontwikkeling van innovatiehubs gericht op de korte keten (met accent op logistiek en
data) en op kringlooplandbouw (met accent op smart farming en gezonde bodem). 
De dóórontwikkeling van experimenteergebieden
De verkenning van een teeltplan van de toekomst, waarin boeren, ketenpartners en 
overheden meerjarig afspraken maken over duurzaamheidsdoelen en beloning.

7. Is GS bereid om voor het actualiseren van de Omgevingsvisie Flevoland een nieuwe integrale 
visie voor de agrosector op te stellen?

3. In de beantwoording geeft GS aan dat er inmiddels opdracht is gegeven aan de WUR voor het 
opstellen van een aanvullende studie die voor de zomer wordt opgeleverd. Kan GS aangegeven 
wat de scope en samenhang is van de opdracht en op welke wijze de aanvullende studie nieuwe 
beleidsvorming gaat ondersteunen?


